
                                                                                                                                       Skoge 10 mars 2019.  

 

Årsmelding for Nipo/Haukeland Beitelag 2018. 

Styret har hatt denne samansettinga: 

Leiar : Terje Strandtun 

Medlem: Jan Håkon Skoge. 

Medlem: Evelyn Sommer. 

Vara: Reidar Nordvik. 

Året 2018:  

Normal sleppetid i fjellet, dyra vart slept rundt 12-13 juni for dei fleste. Asgeir har som vanlig 

litt seinare slepp, ca st. hans. 

Det var uvanlig tørt i sommar, dyra byrja tidlig å trekkje ned over i liene, for der var det 

fuktig. Nokre dyr har vi henta heim tidlig, all den tid dei trakk ned til E-39. ikkje eit stort 

problem at dei går langs vegen, men det er nok berre eit tids spørsmål kortid nokon vert 

påkjørt. Heldigvis skjedde ikkje det. 

Ellers var det normalt ettersyn, og vi får heldigvis ein del tilbakemeldinger frå anleggsfolk, 

hyttefolk og andre som observerer forskjelligt i løpet av sommaren. 

I sankinga testa vi grinder som Solfrid og Jan Håkon har kjøpt privat, i bingane våre. Dei 

fungerte fint, og vi kjem til å kjøpa inn slike til neste sesong (høsten). Vi bør og då søkja om 

tilskot frå beitebruksmidlane til dette. Solfrid og jan Håkon har og prøvd ut E bjøllene nokre 

år no, og dei fungerer bra.  

Vi ser at det vert ferre eigarar i dei ulike beitelaga rundt oss, og det skapar større områder vi 

må sanka, når sauene trekkjer inn i andre områder uten sau. Men eg føler at samarbeidet i 

mellom dei ulike beitelag fungerer fint. Vi har som oftast eit møte om hausten, før sanking. 

Vi har mail og telefonlister som vi distribuerer rundt.  Vi brukte og i 2018 midler frå alle laga 

til å bruka helikopter i ettersankinga, sjølv om ikkje vårt lag hadde noko særlig å leita etter. 

Vi har hatt lite tap i 2018. 

Vi håpar på eit like godt år i 2019.11.15 

Leiar 


